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 בס"ד

 20246.016.( מתאריך פרונטליפרוטוקול ישיבת ועד ) 

 : נציגי היישוב
  , איציק שטיינברגשטרן, אדית אפשטיין,  , ג'ניפר לאה מדעי ביקה פישהיימר, רועי יפה, משה ישרוף, צ

 טלי פז 

 שמוליק ליזרוביץ  : אורחים 

 יהודית חדד  חסרים: 

מיקום  

 הישיבה: 

 16.6.2024 מתאריך:   טלי בן חור  :  ע"ינרשם  מזכירות 

 

 

 נושאים 

 החלטה

 נמנע נגד  בעד 

1 . 
ניתן הסבר רקע על התוכנית על ידי  נציג היזם, הוסבר על תהליך תכנון    -תכנית הרחבת היישוב 

 התב'ע עם הועד הקודם, המועצה, המנהל האזרחי. 

 . והוצג סטטוס התהליך הוצגה התב"ע שנמצאת בהליכי אישור

   

2 . 
 -טקסי אייר 

הטקסים היו מאוד מכובדים, טקס יום השואה דרוש לבצע  חשיבה לשנה הבאה,  טלי פז ,  

 יפגשו יחד לקראת תכנון הטקסים  על מנת לוודא כי כל מה שנדרש יתקיים.   -יהודית, אלינור 

 הוסיף מאוד, יש לשמר, ולהשתמש יותר.  -מסך הלד
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   – פינת זיכרון לביא גיהסי

 להנצחת לביא, התקבלה בקשה מההורים להקים תצפית,  

 הוגשה בקשה למועצה להשתתפות בתקציב במסגרת הקול קורא.  

 הפרויקט יצא לפועל.   -לאחר סיום תכנון ותקצוב 

 : החלטה 

אושר ע'י ועד היישוב להקצות את השטח בשדרת הזיתים )לפי בקשת המשפחה(. בשלב הבא  

 ותקצובו. הפרויקט  לתכנוןיבוצע תכנון ע'י אדריכל נוף  

 לאחר מכן יבוצע  גיוס כספים באחריות משפחת גיהסי. לאחר  גיוס הכסף יצא לביצוע. 

 ע'י היישוב.   –באחריות משפחת גיהסי בתיאום מול היישוב. תחזוקה  -הקמה

 יש לעדכן את המשפחה כי בקרבת המקום מתוכנן פארק כלבים. 
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4 
בחניה תוך חצי  עקב ההחלטה על הפסקת הפעילות במקום הנוכחי  -מפעל חסד שירה גילאור

 ת הקיימות כיום למקום חליפי זמני, ת האפשרויואחברי הועד לאחר בדיקת שנה. 

 של חברת רמת מודיעים: מסחרי  אפשרויות, שתיהן נמצאות בשטח  2נמצאו 

 . ליד מתקן בזק  1

 קרוב לדשא הגדול. .  2

 החלטה: 

 . הועד החליט לסייע לשירה גילאור למציאת מקום חליפי.  1

תבוצע בדיקה   הדשא הגדול, רוב התשתיות קיימות.. העדפה לקדם את העברת המקום ליד 2

 האם ניתן לבצע אחרי החצרניה או צמוד לגן המשחקים.  
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 במקום. מיקום המבנים יקבע בהתאם לתשתיות    הואסתטיקחשוב להקפיד על נראות 

 לא מתקציב היישוב. כל ההוצאות להעתקת המקום,  

 . אדית  /צביקה   -איש קשר מול שירה גילאור

 עדכוני ועדות:  5

 ועדת כספים: 

 סה'כ תקציב ועדות  שאושר.   2024ועדות בהתאם לתקציב ניתן תקציב ועדות תקציב 

 381000  .₪ 

 עדיין ממתינים לתשובה, למציאת מקום לקיום פעילות לותיקים.   -ועדת ותיקים
 

 ועדת ביטחון: 
 התקיימה היכרות עם  דניאל הרבש'צ הנכנס, קיבל את ברכת הועד הנכנס.   

 מודים לירון על פועלו. 
 ניתן סטטוס בטחוני.  

   

 20:00שעה    2.7.24מועד לישיבה הבאה  . 6
   רבש'צ לנושא השער הצהוב. יוזמן נציג מד'א , 

   

 תושבים מוזמנים, תפוצה: נוכחים,  

 


